

---

THE FREEDOM OF INFORMATION AND  
PROTECTION OF PRIVACY ACT  
(C.C.S.M. c. F175)

**Access and Privacy Regulation, amendment**

---

Regulation 157/2013  
Registered November 4, 2013

**Manitoba Regulation 64/98 amended**

**1 The Access and Privacy Regulation, Manitoba Regulation 64/98, is amended by this regulation.**

**2 The following is added after section 1:**

**Truth and Reconciliation Commission records**

**1.1** Records deposited by the Truth and Reconciliation Commission of Canada with the University of Manitoba for the purpose of a proposed national research centre (presently known as the Centre for Truth and Reconciliation) to be established at and operated by the University of Manitoba

(a) are not records acquired by the archives of a public body, as referred to in clause 4(j) of the Act; and

(b) are records to which the Act applies.

---

LOI SUR L'ACCÈS À L'INFORMATION ET LA  
PROTECTION DE LA VIE PRIVÉE  
(c. F175 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée**

---

Règlement 157/2013  
Date d'enregistrement : le 4 novembre 2013

**Modification du R.M. 64/98**

**1 Le présent règlement modifie le Règlement sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée, R.M. 64/98.**

**2 Il est ajouté, après l'article 1, ce qui suit :**

**Documents — Commission de vérité et réconciliation du Canada**

**1.1** Les documents déposés par la Commission de vérité et réconciliation du Canada, auprès de l'Université du Manitoba, relativement au centre national de recherche (appelé actuellement Centre de vérité et réconciliation) que celle-ci compte établir et faire fonctionner :

a) ne constituent pas des documents acquis par les archives d'un organisme public, au sens de l'alinéa 4j) de la *Loi*;

b) constituent des documents auxquels la *Loi* s'applique.